
Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Dražkovce konaného dňa 3.9.2020 o  

18.00 hod. v zasadačke kultúrneho domu obce Dražkovce. 

 

Prítomní: poslanci - podľa prezenčnej listiny ,starostka obce  

Ďalší prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa, overovateľov, voľba návrhovej komisie 

2. Schválenie programu  

3. Návrhy a pripomienky občanov 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Prerokovanie a schválenie návrhu dodatku č.2 VZN č.1/2018 o výške príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 

Dražkovce. 

6.  Prerokovanie a schválenie žiadosti p. Petra Diškanca o predľženie nájomnej  zmluvy na 

časť pozemku na parcele KN C-168/1 vo výmere 300 m2. 

7. Prerokovanie žiadosti p. Jána Jedináka a p. Petra Chrena o predaj parcely KN E 1-143 

o výmere 624 m2. 

8. Prerokovanie žiadosti p. Andreja Horvátha o dlhodobý prenájom parcely KN E 1- 143 

o výmere 624 m2.  

9. Prerokovanie žiadosti p. Jozefa Repáňa s manželkou o dlhodobý prenájom  časti 

pozemku vo vlastníctve obce na parcele č. ½. 

10. Správa o podmienkach výchovno- vzdelávacej činnosti ZŠ Dražkovce za školský rok 

2019/2020. 

11.  Rôzne 

12.  Záver 

Ad 1/ Na úvod prítomných privítala a zasadnutie otvorila starostka obce p. Eva Gáborová. 

Konštatovala, že je prítomných 6 zo 7 poslancov (ospravedlnení boli p. Jozef Sitár – PN ) a 

obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. Za zapisovateľa bola určený: Marek Šimko, za 

overovateľov zápisnice boli určení: Ing. Róbert Krasnec, Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki 

PhD. Do návrhovej komisie boli navrhnutí: p. Ján Štefanides a Ing. Eduard Záborský  

Starostka obce dala hlasovať o predloženom návrhu na voľbu návrhovej komisie. Hlasovanie 

poslancov:  

 



Za: Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki PhD., p. 

Ján Štefanides, Ing. Eduard Záborský, p. Marek Šimko  

Proti: 0  Zdržal sa: 0  Predložený návrh na zloženie návrhovej komisie bol schválený. 

Ad 2/ Starostka obce p. Eva Gáborová predložila návrh na schválenie programu zasadnutia 
uvedeného na pozvánke. Hlasovanie poslancov:  

Za: Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard Záborský, p. 
Marek Šimko, Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki PhD 

 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Predložený návrh programu zasadnutia bol schválený. 

Ad 3/ Návrhy a pripomienky občanov: 

p.Vargončík  vystúpil s pripomienkou vybudovania kanalizácie v časti pri družstve. Pôvodný 
projekt stratil platnosť, nutnosť prerobiť projekt odhadovaná cena 4000eur.   

p.Schvarzová vystúpila s pripomienkou revitalizácie vodného zdroja v časti Dolina. p. Mϋller 
sa zaviazal že po písomnom súhlase od pani Jurštákovej, znovu sfunkční zdroj vody pri 
pozemku pani Jurštákovej. 

p. Mϋller vystúpil s pripomienkou dobudovania bodu verejného osvetlenia v časti Dolina 
medzi usadlosťami pána Mϋllera a p. Beliša. Ďalej pripomienkoval prerezanie konárov 
z elektrického vedenia kde pri zvýšenom vetre dochádza  ku stretu a tým k častým výpadkom 
prúdu.  p. Mϋller požiadal o preverenia stavebných povolení na oplotenie pozemkov v časti 
Dolina. V poslednom výstupe požiadal o definovanie časti dolina ako chatová osada v novo 
pripravovanom územnom pláne. 

p.Filip Čillo vystúpil zo žiadosťou prenájmu parcely E-1-102 o výmere 589m2 

Ad 4/ Kontrola plnenia uznesení. 

Kamerový systém: Pozvať sprostredkovateľa na osobné jednanie.  Na jednaní špecifikovať 
systém pre potreby obce, nájsť najschodnejšie riešenie pri umiestnení bodov kamerového 
systému.  

Ad 5/ Prerokovanie a schválenie návrhu dodatku č.2 VZN č.1/2018 o výške príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 
Dražkovce.  
Doterajší príspevok je vo výške 7 EUR/mesiac. 
Navýšenie príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti ŠKD navrhujeme  z dôvodu 
nutnosti prijatia ďalšieho vychovávateľa do ŠKD v súvislosti s vyšším počtom detí.  

V zmysle 114 ods.6 školského zákona určuje výšku príspevku zákonného zástupcu dieťaťa na 

čiastočnú úhradu nákladov na činnosti školského klubu detí vo výške 15 EUR/ mesiac. 

Starostka obce dala hlasovať o dodatku VZN. Hlasovanie poslancov: 

Za: Ing. Anna Smereková, Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki PhD., p. Ján Štefanides, Ing. 

Eduard Záborský, p. Marek Šimko  



Proti: Ing. Róbert Krasnec   Zdržal sa: 0     Návrh dodatku č. 2 VZN č.1/2018 bol 

schválený. 

Ad 6/ Prerokovanie a schválenie žiadosti p. Petra Diškanca o predľženie nájomnej  zmluvy na 

časť pozemku na parcele KN C-168/1 vo výmere 300 m2. 

Predľženie nájomnej zmluvy od 1.1.2021 do 31.12.2021 podľa podmienok v nájomnej 

zmluve zo dňa 7.11.2013 uznesenie č.7/2013 . Výpovedná 2.mesačná lehota. 

Hlasovanie poslancov: 

Za: Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard Záborský, p. 
Marek Šimko, Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki PhD 

Proti: 0 Zdržal sa: 0 Žiadosť o predlženie nájomnej zmluvy bola schválená. 

Ad 7/ Ad 7/ Prerokovanie žiadosti p. Jána Jedináka a p.Peter Chrena, p Vlasty Chrenovej.o 
predaj parcely E 1-143 o výmere 624 m2 Žiadosť o predaj pardely E 1-143 si poslanci 
prečítali, prerokovali ju a dohodli sa, že obecné pozemky nemá obec záujem predávať. 
Starostka následne dala hlasovať o zamietnutí odpredaja parcely. Hlasovanie poslancov:  

Za: Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard Záborský, p. 
Marek Šimko, Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki PhD 

Proti: 0 Zdržal sa: 0 Predložená žiadosť o predaj parcely nebola schválená. 

Ad 8/ Prerokovanie žiadosti p. Andreja Horvátha o dlhodobý prenájom parcely KN E 1- 143 
o výmere 624 m2. Žiadosť o dlhodobý prenájom parcely E 1-143 si poslanci prečítali, 
prerokovali ju a dohodli sa, že obec nemá záujem dávať parcelu do dlhodobého nájmu. 
Starostka následne dala hlasovať o zamietnutí dlhodobého nájmu parcely. Hlasovanie 
poslancov:  

Za: Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard Záborský, p. 
Marek Šimko, Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki PhD 

Proti: 0 Zdržal sa: 0 Predložená žiadosť o dlhodobý prenájom parcely nebola schválená. 

Ad 9/ Prerokovanie žiadosti p. Jozefa Repáňa s manželkou o dlhodobý prenájom  časti 
pozemku vo vlastníctve obce na parcele č. ½. Žiadosť  si poslanci prečítali, prerokovali ju. 
Obecné zastupiteľstvo navrhlo aby žiadateľ dal geodeticky zamerať  časť pozemku o ktorú má 
záujem na dlhodobý prenájom. Starostka následne dala hlasovať o súhlase s prípadným  
dlhodobým prenájmom časti parcely.  

Hlasovanie poslancov:  

Za: Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard Záborský, p. 
Marek Šimko, Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki PhD 

Proti: 0 Zdržal sa: 0 Poslanci OZ súhlasia s prípadným dlhodobým prenájmom časti 
parcely 1/2. 

Pred bodom č.10 opustil zastupiteľstvo  poslanec  Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki PhD 



Ad 10/ Správa o podmienkach výchovno - vzdelávacej činnosti  ZŠ Dražkovce za školský rok 

2019/2020. Obecné zastupiteľstvo bolo oboznámené s rozsiahlou správou o podmienkach 

výchovno - vzdelávacej činnosti.  

Starostka obce dala hlasovať.  

Hlasovanie poslancov:  

Za: Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard Záborský, p. 
Marek Šimko,  

 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Správa o podmienkach výchovno- vzdelávacej činnosti bola 
schválená. 

Ad 11/ Rôzne: 

11.1-Rozpočtové opatrenie č 3/2020   

Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením  obce  č.3  V súlade s ustanovením § 14 zákona č.583/2004 
Z.z.  o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v z.n.p.   
vykonávam zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením  povolené prekročenie výdavkov v súlade s  § 14 
ods. 2 písm. c) 

Starostka obce dala hlasovať. 

Hlasovanie poslancov: 

Za: Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard Záborský, p. 
Marek Šimko 

 Proti: 0 Zdržal sa: 0. Rozpočtové opatrenie č 3/2020 bolo schválené. 

11.2-Žiadosť o premiestnenie kontajnerov COOP Jednota Martin, spotrebné družstvo. 

Po prerokovaní žiadosti o presťahovanie kontajnerov dala starostka obce hlasovať. 

Za: 0 

Proti: Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard Záborský, 
p. Marek Šimko 

Zdržal sa: 0. Žiadosť o presťahovanie kontajnerov nebola schválená. 

11.3-Žiadosť p. Filipa Čilla si obecné zastupiteľstvo preštudovalo, Obecné zastupiteľstvo 
navrhlo aby žiadateľ dal geodeticky zamerať  pozemok o ktorý má záujem na dlhodobý 
prenájom.                                                                                                                          
Starostka následne dala hlasovať o spôsobe prenájmu vlastníctva obce  parcely E-1-102  TTP 
uvedenej na LV č. 305 o výmere 589 m2. 

Hlasovanie poslancov:                                                                                                               
Za: Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard Záborský, p. 
Marek Šimko, 



 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Žiadosť o dlhodobý prenájom parcely z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa  bola schválená. 

11.4- Starostka obce ďalej informovala o potrebe opravy cestnej komunikácie v časti 
Bohuňovce, kde vyvierajúca voda spôsobuje podmývanie cesty. 

11.5- Vybudovanie kanalizácie v časti pri družstve. Obecné zastupiteľstvo  poverilo 
pracovníčky obecného úradu aby vyhľadali zmluvu o postúpení investorských práv 
a záväzkov medzi pánom Spišákom a obcou v ktorej sú uvedené podmienky za ktorých sa 
obec zaväzuje dobudovať kanalizáciu. 

11.6- Žiadosť p. Michalka Martina a p. Michalkovej Silvie o súhlas so zriadením vecného 
bremena na uloženie elektrickej  a vodovodnej prípojky. 

Starostka obce dala hlasovať: 

Hlasovanie poslancov: 

Za: Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard Záborský, p. 
Marek Šimko 

Proti: 0 Zdržal sa: 0. Obecné zastupiteľstvo súhlasí s bezodplatným zriadením vecného 
bremena. 

Na záver prítomným poďakovala za účasť a zasadnutie ukončila starostka obce Eva 
Gáborová. 

 
V Dražkovciach, dňa  3.9.2020 
 
 
Zapísal:  p. Marek Šimko  ...................................................................................... 
 
Overili:    Ing. Róbert Krasnec ............................................................................... 
 

    Doc. MUDr. Branislav  Kolarovszki, PhD ............................................. 
 
 

 
.................................................................... 

Eva Gáborová - starostka obce 
 

 

 

 

 

 

 



 


